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Inleiding
De aantallen (te huisvesten) medewerkers wordt bevestigd door de AB commissie die kijkt naar de 
feitelijke bedrijfseconomische omvang. Hierdoor wordt het aantal van 60 overschreden en door u 
gerechtvaardigd gevonden. 
U hanteert daarmee de lijn van de bedrijfseconomische uitgangspunten als norm in samenhang met 
de ruimtelijke mogelijkheden en beheervorm. Uw motivatie is dat gezien de aangetoonde 
bedrijfseconomische noodzaak (advies AB Commissie) en de kwalitatief goede huisvesting het 
gewenst en maatschappelijk aanvaardbaar is om medewerking te verlenen.

1. We hebben een open economie en bedrijven kunnen en zullen blijven groeien in omvang 
en aantallen werknemers. Laat u zich bij volgende aanvragen boven de 60 (van andere 
bedrijven) weer leiden door de feitelijke bedrijfseconomische situatie in samenhang 
met ruimtelijke en beheer criteria om medewerking voor te stellen?

Antwoord Een initiatief dat niet past binnen een vastgestelde regeling kan, met een 
(bedrijfseconomische) onderbouwing, door het college van burgemeesters en 
wethouders ter beoordeling worden voorgelegd aan de raad. Bij elk initiatief wordt 
echter uiteraard ook getoetst of het milieutechnisch inpasbaar is in de omgeving en of 
het een voldoende woon/leefklimaat waarborgt voor de buitenlandse werknemer en 
niet zorgt voor belemmering van omliggende bedrijven. Bovendien wordt er ook 
getoetst of er voldoende parkeergelegenheid kan worden gerealiseerd op eigen terrein.

2. Medemblik neemt op dit dossier ook regionaal het voortouw naar werkbare oplossingen. 
Kunt u op regionaal niveau iets melden over zienswijzen m.b.t. ideeën of fricties tussen 
mogelijke begrenzing in lokaal gewenste aantallen en de werkelijke 
bedrijfseconomische omvang?

Antwoord Nee, dit is aan de gemeenten zelf.


